
                

 

Αθήνα, 14 Δεκεμβρίου 2023 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Χωρίς προσωπικό η Λέσχη Σίτισης του Αστυνομικού Μεγάρου στο 

Ηράκλειο» 

 

 Σύμφωνα με τελευταίες πληροφορίες ολοκληρώνεται η Λέσχη Σίτισης του 

Αστυνομικού Μεγάρου Ηρακλείου και στην οποία πρίν λίγες μέρες παραλήφθησαν οι 

τελευταίες συσκευές που εξοπλίζουν τον χώρο των μαγειρείων. Υπενθυμίζεται ότι το 

κόστος για την επέκταση του Μεγάρου ,την οποία είχε υπογράψει ο περιφερειάρχης 

Κρήτης, κ. Σταύρος Αρναουτάκης , ήταν περίπου 900.000 ευρώ. Η συγκεκριμένη 

λέσχη έχει χαρακτηριστεί ως δώρο ζωής, η οποία σε ημερήσια βάση θα εξυπηρετεί 

400- 500 ένστολους από τα Σώματα Ασφαλείας του Ηρακλείου. Η λειτουργία της 

αναμένεται να ξεκινήσει σε περίπου ένα μήνα μέχρι την ολοκλήρωση του έργου, 

αφού έχει πάρει παράταση.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Υπάρχει έτοιμο το ανθρώπινο δυναμικό που θα λειτουργήσει τη Λέσχη; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη από το Υπουργείο σας για περαιτέρω προσλήψεις διοικητικού 

προσωπικού; Κι αν ναι, πόσες;  

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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